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Radny Miasta Częstochowy

                                             Interpelacja

Dot.: zatrudnienia  osób niepełnosprawnych.

        Szanowny Panie Prezydencie, zwracam się z prośbą o udzielenie  

informacji w zakresie zatrudnienia osób  niepełnosprawnych: 

1. Ile osób niepełnosprawnych od  2018 roku zostało zatrudnionych

    w Urzędzie Miasta i jednostkach podległych i na jakich stanowiskach?

2. Na jakim poziomie na dzień składania interpelacji plasuje się wskaźnik 

zatrudnienia osób niepełnosprawnych w Urzędzie Miasta i podległych 

jednostkach?

3. Jak kształtował się wskaźnik zatrudnienia osób niepełnosprawnych

    w  Urzędzie Miasta w poszczególnych  latach 2019-2023? 

     Z poważaniem

                                                                                                            Artur Gawroński


